
 
Postpensjonistene i Trøndelag Nord 

 

Møtenr./dato 1/2022 25.01.2022 Sted: Steinkjer Postterminal 

Til stede; Brit V Strand - leder 
Marit Garberg – sekretær 
Lisbet Kvam – styremedlem 
Louis Øvereng - styremedlem 
 
 
 

Forfall:  
 
 
 

Andre 
tilstede; 

Fra valgkomiteen; Bjarne Ravlo 

 

Sak nr. Saksinnhold Oppfølging/frister 

1 Sak vedr utvidelse av styret  
Første post på agendaen var utvidelse av styret og valgene for 2022 
som skal legges fram på årsmøtet som vi har planlagt til 15.mars 
2022. det er fortsatt uvisst om det lar seg gjøre å gjennomføre fysisk 
eller om vi må ha det digitalt som i fjor. 
Vedtak: 
Styret kom fra til følgende forslag; 
Vi utvider styret med en person, styremedlem som velges for 1 år i 
år. Styret vil da bestå av; 
Leder -velges for 1 år 
Nestleder/sekretær velges for 2 år 
Økonomiansvarlig velges for 2 år 
Styremedlem (ny) velges for 1 år. 

• 1. vara ikke på valg 

• 2. vara velges for 2 år 

• Valgkomiteen består av Bjarne Ravlo, Kari Kjerkol og John 
Inge Olsen. 

Styret foreslår valgkomite på kommende årsmøte. 
 

 

2 Årsmøtet 
Brit henter inn tilbud fra Tingvold på servering på årsmøtet, saltkjøtt 
og rotstappe med tilbehør. 
Marit tar kontakt med Kjell Magnar Haugan angående 
underholdning 
Vi inviterer en representant fra avdeling Trøndelag Sør. 
 

 
 

3 Kontingent 
Kontingenten for 2022 er uendret, 102 for medlemmer av 
Fagforbundet og 336 for ikkemedlemmer. Det er 15 kr høyere enn 
for 2021. Av disse pengene beholder vi kr 62. 

 
 
 
 
 
 
 

4 Styremøter 
Det er muligheter for å  holde styremøter på teams, samt digital 
opplæring i styrekurs og nettsidekurs. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

5 Medlemsverving 
Leder får brev fra sentralt hold når noen går av med pensjon. Brit tar 
da kontakt med vedkommende pr telefon og tilbyr medlemskap i 
Postpensjonistene og det har gitt resultater. 16 nye medlemmer i 
fjor. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6 Møtet avsluttet kl 14:30.  
 
 

 
 
 
 

 Neste styremøte 

• Avholdes etter årsmøtet. 

 

 



 
Postpensjonistene i Trøndelag Nord 

PROTOKOLL FRA STYREMØTE  
nr.2/2022 – 4.april 2022 kl 12:30 

 

Til stede: 

Brit V Strand, Per Lillemark, Louis Øvereng, Marit Garberg , Lisbeth Kvam 
 

 
Forfall: 
Magne Brekstad 
 
Sakliste: 

1. Godkjenning av referat fra forrige møte 
2. Økonomi 
3. Styrekurs 
4. Oppfølging/etterarbeid årsmøtet 
5. Medlemstur til Ytterøya 
6. Eventuelt 
 
 

 
Ad punkt 1 - Møterefetar  
Møtereferatet behandles i neste styremøte 
Vedtak:  
Jfr over. 
 
 
Ad punkt 2 - Økonomi 
Kasserer gikk gjennom følgende aktuelle punkter; 
Kontingent; 11 har ikke betalt.  

Noe få møtte ikke opp på årsmøtet – eller deltok ikke under middagen. 

 
Vedtak:  
Kontingent:  
Enighet om at det sendes purring. To som har betalt – men hvor det ikke er mulig å få ut bilag. Marit lager et fysisk 
bilag hvor det henvises til betalingsreferanse. 
Kostnader  
Dersom foreningen får refundert kostander tilfaller refusjonen de som ikke møtte/ikke hadde mulighet til å møte. 
Kostnader som ikke refunderes foreningen vil heller ikke bli refundert. 
  
 
Ad punkt 3 - Styrekurs 
Det er tatt et initiativ om et felles styrekurs med Sør-Trøndelag. Forbundet sentralt er enig i at dette er en god  

løsning. (tvert – er i telefon no     ). 

Forslag om lunsj-til -lunsj. Kjellaug K Jota skal kjøre kurset.  

Vedtak: 

Brit følger opp og gjør avtaler i forbindelse med årsmøtet i Trøndelag Sør. 

 

 



Ad punkt 4 – Etterarbeid årsmøtet 

Oppfølging av Protokoll og regnskap 

Styrets og foreningens «Arbeidsplan 2022» - aktuelle punkter som skal følges opp 

- Styremøter 

- Styrekurs 

- Planlegge og gjennomføre vårtur til Ytterøya 

- Følge opp økonomisaker 

- Planlegge høsttur til Skorovatn 

- Gjennomføre tur til Skorovatn 

- Verving på grunnlag av info ved avgang og mulig andre metoder som verving – tas med i neste 

nyhetsbrev 

 

Vedtak: 

Følges opp i styremøter og medlemsmøter framover 

 

Ad punkt 5: Medlemstur Ytterøya 

Brit og Gunnar har følgende forslag 

- Mandag 13.juni 2022 – ferje kl 12:00 – retur 17:20 – Gunnar må vurdere om det er behov for å 

bestille plass på ferja 

- Oppsamlingsbil fra Ytre Namdal - buss fra Namsos (stipulert seinest kl 09:00) 

o Bør det sendes en interessevekker bland medlemmer i Grong/Overhalla) – og ev 

tilførselsbil 

- Bangdalsruta er forespurt (alt 52 eller 57-seters buss) 

- Gunnar er guide - Middag på Rampa – Bygdatunet – gåtur i gruva mm. Litt info om stødige tursko 

mm i invitasjonen. 

- Forslag om egenandel kr. 300,-. 

Vedtak: 

Styret sluttet seg til forslaget – følges opp operativt av Brit. 

 

Ad punkt 6: Eventuelt 

Ingen saker til behandling 

Møtet hevet kl.15:00 

 

Neste styremøte: 23.5.2023 

Nestleder/Sekretær 
Per Lillemark 



 
Postpensjonistene i Trøndelag Nord 

PROTOKOLL FRA STYREMØTE  
nr.3/22 – 23.5.2022 

 

Til stede: 
Brit V Strand, Per Lillemark, Marit Garberg, Elisabeth Kvam, Magne Brekstad 
 
Forfall: 
Louis Øvereng 
 
Sakliste: 

1. Godkjenning av referat fra forrige møte 
2. Postlista 
3. Informasjon fra styrekurs 4.5.22 
4. Gjennomgang aktuelle punkter Håndbok for avdelingene 
5. Status påmelding Ytterøya 
6. Fra ledersamlingen 
7. Høsttur til Skorovatn 
8. eventuelt 
 
 

 
Ad punkt 1  
Godkjenning av møtereferater styremøter 25.1.2022 og 4.4.2022 
Vedtak:  
Referatene godkjennes. 
 
 
Ad punkt 2 Info 

• Rutiner ved bestilling av kranser 

• Datakurs – Brit informerte om prosessen. Er bekreftet at kan gjennomføres – Brit følger opp  - avvikles uke 
36 eller 37 

• Postliste 
Fra og med neste styremøte skal vi utarbeide en postliste – dvs et sammendrag av viktige saker som er 
kommet til avdelingen siden sist. Nl/sekretær utarbeider – og legger ved liste til og med dato for innkalling 

 
Vedtak: Styret tar informasjon til orientering og slutter seg til forslag om Postliste 
 
 
Ad punkt 3 Informasjon fra styrekurset. 
Brit, Per og Marit informerte om aktuelle saker fra styrekurset. 
Kort skriftlig info og bilder vil bli lagt ut på avdelingens sider etter styremøtet. 
 

Vedtak: Styret tok informasjon til etterretning 

Ad punkt 4 Gjennomgang av aktuelle punkter i Håndbok for avdelingenes tillitsvalgte 

Brit gikk gjennom – og vektla følgende; 

* Brit har spilt inn punkt i årskalender vs oppdatering til registrene og bankforbindelser 

* styrer/tillitsvalgte – sammensetning etter antall medlemmer- 

Vedtak: Info tatt til info 

 



 

Ad punkt 5 Status påmelding til vår/sommertur til Ytterøya 

Brit oppdaterte om påmeldinger – 14 påmeldte pr dato – middag på Rampa – kaffe/m på Bygdatunet. 

Vedtak; styret tar info til orientering og håper på mange etternølere 

 

Ad punkt 6 Informasjon fra ledersamlingen 

Brit informerte om følgende; 

* Foredrag om det å vårrå «bæssfar» 

* Trygdeoppgjøret 

* Medlemstallutvikling – Trøndelag Nord en av få med positiv utvikling 

* Datakurs i avdelingene – styrekurs  

* Økonomi – tilskudd fra Posten Norge AS innvilget ihht søknad – NAV-støtte  

* Arbeidsgruppe som skal vurdere kontingentinnkrevning – alternative ordninger inkl vedlikehold av 

medlemssystemet  

* Gruppearbeid – T-konto vs hvordan avdelingen fungerer (hva fungerer – hva fungerer ikke/kan bli bedre) 

 - oppmerksomheter ved jubileer mm??  

 - arrangementer/turer 

* BUF-direktoratet – TryggEst.no – kommunalt arbeid mot vold og overgrep 

Vedtak:  Styret tok info til etterretning 

 

Ad punkt 7 Status høsttur til Skorovatn 

Brit oppsummerte status/planer for denne turen. Aktuelt tidspunkt i september (avhengig av tidspunkt for 

datakurset).  

Vedtak: Styret tok informasjon til etterretning 

Ad punkt 8 eventuelt 

Ingen eventueltsaker tatt opp. 

Møtet hevet kl.14:45 

Neste styremøte: Det kommer en innkalling til møte i uke 31. 

Per Lillemark/ref 

Nl/Sekretær 



   PROTOKOLL FRA STYREMØTE   
Postpensjonistene i Trøndelag Nord nr.4/2.8.2022 kl 12:30  

  

Til stede:  
Brit V Strand, Per Lillemark og Louis Øvereng.  

  

  
Forfall ;   
Marit Garberg, Magne Brekstad Elisabeth Kvam – fortsatt god ferie til de alle    

  

  
Sakliste:  

1. Godkjenning av referat fra forrige møte 23.5.2022  

2. Postlista – OBS-sak fra sentralt  

3. Om høstens tur til Skorovatn  

4. Medlemsverving – gjennomgang av tidligere oversikter for ny vurdering  

5. Gjennomgang aktuelle punkter Håndbok for avdelingene  

6. Eventuelt  

  

  

Ad punkt 1 Godkjenning av protokoller  

Godkjenning av møtereferat styremøte 23.5.2022 Vedtak:   
Protokoll godkjent  

  

  

Ad punkt 2 Postlista  

• Jfr tidligere vedtak  

Fra og med neste styremøte skal vi utarbeide en postliste – dvs et sammendrag av viktige saker som er 

kommet til avdelingen siden sist. Nl/sekretær utarbeider – og legger ved liste til og med dato for innkalling  

- Det har vært rimelig stille i sommer på epostkassen – men Brit ønsker å ta opp et forhold som er 

kommet fra sentralt;  

- Medlemsinnmeldingssystemet – misbruk – forsøkt bruk som reklamekanal. Brukerstøttegruppen kjenner 

ikke til metoder for å unngå – men oppfordrer til sletting.  

  

Vedtak: Styret tar informasjon til orientering   

  

  

Ad punkt 3 Informasjon status vedr høstens tur til Skorovatn  

Brit la fram forslag om en del praktiske forhold bla reiserute – Levanger – Skorovatn. Styret har endret datoer pga 

ikke tilgjengelig buss. Flyttet til den 22.9.2022.   

- Start 07:45 fra Levanger – Verdal – Esso Nordsia på Steinkjer – Beitstadbrua – Spillum (pause) – Harran 

(plukker opp fra Vikna) – Skorovatn. Koldtbord/lunsj kl 12:00 i Staldvika/skjenkestova.  

- Omvisning i kapellet v/ Einar Fjeringøy – og sightseeing rundt i bebyggelsen. Avreise ca kl 15:00.  

- Retur samme vei – med innlagt middag på Harran Kro kl 16:00  

- Stipulert egenandel kr 500,- (dekker matutgiftene) – kr 700,- for ikkemedlemmer  

- Brit – Marit og Louis tar imot påmelding  



- Vi gjentar TIPS fra forrige påmelding og at medlemmer gjerne kan invitere tidligere kolleger som «enda» 

ikke er medlem. Vi tar også med teksten vs refusjon.  

- Frist for påmelding – 13.september 2022  

  

Vedtak: Styret vedtok ovennevnte opplegg.  

  

Ad punkt 4 – Medlemsverving  

Brit og Per har diskutert erfaringer rundt medlemsverving. De foreslår at styret vurderer ytterligere tiltak i tillegg til å 

følge opp med aktiv verving vs personer som Posten Norge melder har gått av. Styret gikk gjennom månedslistene  

Vedtak:   

Brit, Per og Louis tar kontakt med personer vi har identifisert som mulige medlemmer.  

  

Ad punkt 5 Gjennomgang av aktuelle punkter i Håndbok for avdelingenes tillitsvalgte Vedtak: 

Følges opp på neste møte  

  

Ad punkt 6 eventuelt  

• Økonomi  

Louis tok opp en sag vedr tidligere økonomisk støtte fra Fagforbundet – som nå – uvisst av årsak – har falt bort.  

Dette er egentlig en sentral sak.   

Oppfølging; Brit vurderer hvordan vi kan følge opp denne saken som følges opp i neste styremøte.  

• Forberedelse til datakurset  

o Datatilganger under kurset – tas med brukerstøtte  

• Neste møte tar vi også å følger opp handlingsplan 22 – som forberedelse til HP for 

2023  

Møtet hevet kl. 14:30  

Neste styremøte: Det kommer en innkalling til møte onsdag 12.oktober 2022. Forberedelse julemøte  

Per Lillemark/ref  

Nl/Sekretær  



   
Postpensjonistene i Trøndelag Nord  

Møtenr./dato  5/2022  26.09.2022  Sted:  Postterminalen, Steinkjer  

Til stede;  Brit V Strand - leder  

Per Lillemark – nestleder/sekretær  

Marit Garberg - økonomiansvarlig  

Lisbet Kvam – styremedlem  

Louis Øvereng – styremedlem som  

deltok telefon i sak 4-6  

  

  

  

Forfall:  Magne Brakstad - ferie  

  

  

  

Andre  

tilstede;  

Ingen øvrige  

  

Sak nr.  Saksinnhold  Oppfølging/frister  

1  Protokoll fra styremøte 2.8.2022: Godkjent uten kommentarer  
  

  

2  Postlista/mottatte og sendte skriv  

• Sak fra Norsk Pensjonistforbund (NPF) og Postpensjonistforbundet – saker 
til NPFs landsmøte – egen sak 4 i dagens møte  

  

  

Se sak 4  

3  Oppsummering medlemstur til Skorovatn  
• Alle tilbakemeldinger etter turen har vært svært positive – både 

muntlig til styret og via epost.  

• Nyhetssak lagt ut på hjemmesiden til avdelingen som vanlig. 
Vedtak:   

• Styret sier seg meget godt fornøyd med turen – både bussturen 
og det som ble servert fra Skjenkestova og Harran Kro  
  

  

  

  

  

  

  

Turen registreres i 

turoversikten - Per  

4  Pensjonistforbundets landsmøte – saker til behandling  

• Avdelingen har fått epost fra PPF hvor en ønsker innspill fra 

avdelingene om saker som bør fremmes på NPFs landsmøte • 
 Styret gikk gjennom Pensjonistforbundets 

handlingsprogram 2018-2021 (kortversjon).   

• Styret diskuterte mulige innspillspunkter, men vurderer at 
gjeldende hovedmål og de prioriterte strategiske  
satsningsområdene fortsatt virker aktuelle i neste periode, og at 
AU i Postpensjonistene har mye bedre oversikt over hvilke 
områder som ev bør revideres. Dette kan bla skje gjennom 
representasjon i PFs styre.  

• Vedtak – styret har ingen forslag til saker til NPFs landsmøte  
  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Leder  



5  Status arbeidsplan 2022 – innledende arbeid til Arbeidsplan 2023  
• Alle tilbakemeldinger etter turen har vært svært positive – både 

muntlig til styret og via epost.  

• Etter en gjennomgang av status for Arbeidsplan 2022 er styret 
svært fornøyd med hva en har fått gjennomført til nå i år.    

• Styret også meget godt fornøyd med PPFs tilbud om et datakurs 
fra sentralt hold i tillegg til egne planer.  

• Arbeid med Arbeidsplan 2023;  

• Nestleder/sekretær Per hadde utarbeidet et 
diskusjonsgrunnlag/utkast til Arbeidsplan for 2023. Styret mente 
at dette var et godt utgangspunkt for det videre arbeidet med 
plan for 2023.   

• Vedtak; Det ble enighet om å jobbe videre med utkastet fram 

mot julemøtet – og bruke dette møtet som en del av arbeidet 

med Arbeidsplan for 2023  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Styret  

6  Eventuelt  
• Oppfølging av Datakurset denne uka – punkter for oppfølging  

• Nyhetsbrevet – hvilke kanaler ønsker vi å bruke o Enighet om å 

fortsette å sende ut i papirformat ut dette året – og bruke 

julemøtet for å teste ut alternativet – epost til de som har epost – 

papir til de resterende.  

• Tilganger – enighet om å videreføre de tilganger som pt er gitt i 
styret  

• Forberedelse til julemøtet – forberede et innlegg og initiere en 
diskusjon rundt medlemssystemet mm  

• Oppdatere dokument som beskrive hvilke turer avdelingen har 
gjennomført siden 1989 – ajour pr 2014-2022 til nå  

  

  

  

  

  

  

Brit og Per  

  

  

  

Styret  

  

Styret  

  

  

Per  

  

  Neste styremøte  

• Avholdes i Namsos 19.oktober kl 12:00  

  

  



 
Postpensjonistene i Trøndelag Nord 

 

Møtenr./dato 6/2022 26.09.2022 Sted: Postterminalen, Steinkjer 

Til stede; Brit V Strand - leder 
Per Lillemark – nestleder/sekretær 
Marit Garberg - økonomiansvarlig 
Lisbet Kvam – styremedlem 
Louis Øvereng – styremedlem som 
deltok telefon i sak 4-6 
 
 
 

Forfall: Magne Brakstad - ferie 
 
 
 

Andre 
tilstede; 

Ingen øvrige 

 

Sak nr. Saksinnhold Oppfølging/frister 

1 Protokoll fra styremøte 2.8.2022: Godkjent uten kommentarer 
 

 

2 Postlista/mottatte og sendte skriv 

• Sak fra Norsk Pensjonistforbund (NPF) og Postpensjonistforbundet – 
saker til NPFs landsmøte – egen sak 4 i dagens møte 

 

 
Se sak 4 

3 Oppsummering medlemstur til Skorovatn 
• Alle tilbakemeldinger etter turen har vært svært positive – både 

muntlig til styret og via epost. 

• Nyhetssak lagt ut på hjemmesiden til avdelingen som vanlig. 
Vedtak:  

• Styret sier seg meget godt fornøyd med turen – både bussturen 
og det som ble servert fra Skjenkestova og Harran Kro 
 

 
 
 
 
 
 
Turen registreres i 
turoversikten - Per 

4 Pensjonistforbundets landsmøte – saker til behandling 
• Avdelingen har fått epost fra PPF hvor en ønsker innspill fra 

avdelingene om saker som bør fremmes på NPFs landsmøte 

• Styret gikk gjennom Pensjonistforbundets handlingsprogram 
2018-2021 (kortversjon).  

• Styret diskuterte mulige innspillspunkter, men vurderer at 
gjeldende hovedmål og de prioriterte strategiske 
satsningsområdene fortsatt virker aktuelle i neste periode, og at 
AU i Postpensjonistene har mye bedre oversikt over hvilke 
områder som ev bør revideres. Dette kan bla skje gjennom 
representasjon i PFs styre. 

• Vedtak – styret har ingen forslag til saker til NPFs landsmøte 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Leder 

5 Status arbeidsplan 2022 – innledende arbeid til Arbeidsplan 2023 
• Alle tilbakemeldinger etter turen har vært svært positive – både 

muntlig til styret og via epost. 

• Etter en gjennomgang av status for Arbeidsplan 2022 er styret 
svært fornøyd med hva en har fått gjennomført til nå i år.   

• Styret også meget godt fornøyd med PPFs tilbud om et datakurs 
fra sentralt hold i tillegg til egne planer. 

• Arbeid med Arbeidsplan 2023; 

• Nestleder/sekretær Per hadde utarbeidet et 
diskusjonsgrunnlag/utkast til Arbeidsplan for 2023. Styret mente 
at dette var et godt utgangspunkt for det videre arbeidet med 
plan for 2023.  

• Vedtak; Det ble enighet om å jobbe videre med utkastet fram 
mot julemøtet – og bruke dette møtet som en del av arbeidet 
med Arbeidsplan for 2023 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Styret 



6 Eventuelt 
• Oppfølging av Datakurset denne uka – punkter for oppfølging 

• Nyhetsbrevet – hvilke kanaler ønsker vi å bruke 
o Enighet om å fortsette å sende ut i papirformat ut dette 

året – og bruke julemøtet for å teste ut alternativet – 
epost til de som har epost – papir til de resterende. 

• Tilganger – enighet om å videreføre de tilganger som pt er gitt i 
styret 

• Forberedelse til julemøtet – forberede et innlegg og initiere en 
diskusjon rundt medlemssystemet mm 

• Oppdatere dokument som beskrive hvilke turer avdelingen har 
gjennomført siden 1989 – ajour pr 2014-2022 til nå 

 
 
 

 
 
 
Brit og Per 
 
 
 
Styret 
 
Styret 
 
 
Per 
 

 Neste styremøte 

• Avholdes i Namsos 19.oktober kl 12:00 

 

 


